

6天4晚 不一样の东京富士山芝樱



重点景点: 仲见世商店街, 明治神宫, 芦之湖游览船, 忍野八海, 富士芝樱等

仲见世商店街~位于浅草寺的雷门和正殿之间, 是日本最古老的商业街之一。街道两旁共有 89 家店铺, 摆满各种日本风情的工艺品, 如传统的扇子、纸制的小玩意, 还有有名的人形烧等。

芦之湖游览船~是位于日本神奈川县足柄下郡箱根町, 箱根山的火山湖。大约形成于三千年前, 是神奈川县内面积最大的湖泊

明治神宫~是位于日本东京都涩谷区代代木的神社, 供奉有明治天皇 (1912 年去世) 和昭宪皇太后 (1914 年去世), 是日本神道的重要神社。

富士芝樱~4/16-5-29 位于本栖湖附近, 在占地约 2.4 公顷的会场内, 种植了 80 万株芝樱, 芝樱与富士山共同编织出梦幻般美丽的景色



第一天 吉隆坡 → 东京

机上用餐

东京大森酒店或同级4★

飞往东京。抵达后送往酒店入住。

第二天 东京

- / 午 / 晚餐

东京大森酒店或同级4★

《浅草观音寺》是东京最古老的寺院, 而且门口挂有“雷门”字眼的大灯笼, 是游客必到之处《仲见世商店街》位于浅草寺的雷门和正殿之间, 是日本最古老的商业街之一。·街道两旁共有 89 家店铺, 摆满各种日本风情的工艺品, 如传统的扇子、纸制的小玩意, 还有有名的人形烧等《晴空塔 (外观)》颜色以蓝白为基调, 又名东京天空树, 总高度达 634 公尺, 截至 2018 年, 仍是金氏世界纪录认证的「世界第一高塔」, 也是世界第二高建筑, 仅次于杜拜哈里发塔《明治神宫》位于东京市中心, 绿树成荫, 供奉着带领日本成为现代化国家的明治天皇 (1852-1912) 和昭宪皇太后。《原宿》是东京流行次文化圣地, 以竹下通为中心, 可深入巷弄探索猫街、里原宿里的古着、杂货店, 更有超好逛大型商场如东急 PLAZA 表参道原宿《新宿-歌舞伎町街》了以不夜城、提供娱乐的风俗店、牛郎店闻名, 但这里邻近新宿东口, 因此也是购物逛街、吃美食、找饭店的好地方。

第三天 东京

早 / 午 / 晚餐

富士山中湖或同级4★

《御殿场奥特莱斯》是日本最大的名牌折扣店, 坐落于风景优美的自然环境中, 可眺望富士山, 拥有欧式建筑外观。《箱根神社》于 757 年由万卷上人创建在自古就是山岳信仰一大圣地的箱根山上, 曾为源赖朝、德川家康等许多武将所信奉, 是具有历史的神社《芦之湖游船》游船上的很多的内容也是很值得欣赏, 来这里参观的人非常的多, 整个游船也是范围很巨大的一个湖面金黄色《箱根国立公园》是日本游客量最大的公园。在这座包罗万象的公园, 您既可以观赏富士山, 也可以探索崎岖的海岬、原始森林、湖泊、火山岛屿和海蚀洞

第四天 东京

早 / 午 / 晚餐

东京大森酒店或同级4★

《富士山五合目》位于半山腰的休闲平台, 这里有许多餐厅以及多个旅游纪念品的小店。巴士最高可上到 2305 米的五合目《忍野八海》的周边景点·忍野村向日葵花田·花之都公园·新仓山浅间公园·山中湖·河口湖烟火大会·河口湖。《富士芝樱 16/4-29/5》位于本栖湖附近, 在占地约 2.4 公顷的会场内, 种植了 80 万株芝樱, 芝樱与富士山共同编织出梦幻般美丽的景色《上野公园》是于 1873 年由当时政府指定的日本首个公园。

第五天 东京

早 / 午 / 晚餐

《目黑川》长约 8 公里, 流经一片优美的地区, 最终汇入东京湾。河岸修有步道, 可以欣赏美景, 步道旁餐饮店鳞次栉比《千鸟之渊》是日本皇宫的护城河之一, 因这儿的湖面因形似千羽鸟儿振翅欲飞的样子而得名《东京塔 (不登塔)》周边环境环绕着著名的寺院和公园, 并且邻近六本木、汐留、虎之门、品川等各个值得专程一游的地区《皇居》是日本天皇居住的地方, 一般指包括皇居前广场、皇居外苑及皇居东御园在内的区域, 位于东京中心《银座》建于江户时代 (1603~1867 年) 的银币铸造所遗址, 拥有其他街区感受不到的高雅氛围和历史风情。《彩虹桥 (途径)》位于御台场的地标、遗址、纪念碑彩虹桥的详细资讯。连接东京都心和临海副都心的悬索大桥《台场》位于东京都东南部东京湾的人造陆地上, 是东京最新的娱乐场所集中地, 受到人们, 尤其是年轻人的青睐。

第六天 东京 → 吉隆坡

机上用餐

抵达吉隆坡, 返回温馨的家。

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

上述行程仅供参考, 然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。

Tour Code: 6JTYO (Updated: 09-JUL-2024)



神州国际旅游(马)有限公司

ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

☎ 03-21430288 📞 016-5500590/529

📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)

HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD

☎ 03-2148 8448 📞 016-5500578

6D4N Enjoy a Wonderful in Japan Tokyo & Fuji Shiba-sakura



Attractions : Nakamise Shopping Street, Meiji Jingu, Lake Ashi Pleasure Boat Moto-hakone Port, Oshino Hakkai, Fuji Shibazakura 4/16-5/29 🌸🌸🌸

Nakamise Shopping Street~Located between the Kaminarimon and the main hall of Sensoji Temple, it is one of the oldest commercial streets in Japan. There are 89 shops on both sides of the street, filled with various Japanese-style handicrafts, such as traditional fans, paper gadgets, and the famous Ningyoyaki.

Lake Ashi Pleasure Boat Moto-hakone Port~It is a volcanic lake located in Hakone Town, Ashigarashita County, Kanagawa Prefecture, Japan, on Mount Hakone. Formed about 3,000 years ago, it is the largest lake in Kanagawa Prefecture

Mt Fuji : located on the island of Honshū, is the highest mountain in Japan, with a summit elevation of 3,776.24 m (12,389 ft 3 in).

Fuji Shibazakura 4/16-5/29 : is located near Lake Motosu. In the venue covering an area of about 2.4 hectares, 800,000 Shibazakura plants are planted. The Shibazakura and Mount Fuji weave together a dreamlike and beautiful scenery



DAY 1 Kuala Lumpur → Tokyo

MOB

Tmark City Hotel Tokyo or Similar 4★

Flight to Tokyo. Transfer to hotel upon arrival.

DAY 2 Tokyo

- / L / D

Tmark City Hotel Tokyo or Similar 4★

《Asakusa Kannon Temple》 is the oldest temple in Tokyo, and there is a big lantern with the word "Thunder Gate" at the door.

《Nakamise Shopping Street》 is located between the Kaminarimon and the main hall of Sensoji Temple. It is one of the oldest commercial streets in Japan. The color of 《Tokyo Skytree (exclude ticket)》 is based on blue and white, also known as Tokyo Sky Tree, with a total height of 634 meters. As of 2018, it is still the "world's tallest tower" certified by Guinness World Records The second tallest building, second only to the Burj Khalifa in Dubai 《Meiji Jingu》 is located in the heart of Tokyo, dedicated to Emperor Meiji (1852-1912) and Empress Shoken, who led Japan into a modern nation. 《Harajuku》 is Tokyo's popular sub-cultural sanctuary. Centered on Takeshita Street, you can go deep into the alleys to explore the cat street, vintage clothes and grocery stores in Harajuku, and even go shopping in large shopping malls 《Shinjuku-Kabukicho Street》 is famous for the city that never sleeps, the custom shops that provide entertainment, and the Niu Lang shop, but it is near the east exit of Shinjuku, so it is also a good place for shopping, eating food, and finding restaurants.

DAY 3 Tokyo

B / L / D

Sun Plaza Hotel Fuji Yamanakako or Similar 4★

《Gotemba Premium Outlets》 is the largest brand-name discount store in Japan. It is located in a beautiful natural environment, overlooking Mount Fuji, and has a European-style architectural appearance 《Hakone Shrine》 was founded in 757 by Master Manjuan on Mount Hakone, which has been a holy place for mountain beliefs since ancient times. It was once believed in by Minamoto Yoritomo, Tokugawa Ieyasu and many other generals. It is a shrine with a long history 《Ashinoko Yūransen》 cruise ship is also worth admiring. There are a lot of people who come here to visit. The whole cruise ship is also a golden lake with a huge range 《Hakone National Park》 is the most visited park in Japan. View Mt. Fuji and explore rugged headlands, native forests, lakes, volcanic islands and sea caves in this all-encompassing park.

DAY 4 Tokyo

B / L / D

Tmark City Hotel Tokyo or Similar 4★

《Mt. Fuji》 is located on the leisure platform halfway up the mountain. There are many restaurants and small shops for tourist souvenirs. The bus can go up to the fifth station at 2305 meters 《Oshino Hakkai》 Oshino Village Sunflower Field • Flower Park • Arakurayama Asama Park • Lake Yamanaka • Lake Kawaguchi Fireworks Display • Lake Kawaguchi. 《Fuji Shibazakura 16/4-29/5》 is located near Lake Motosu. In the venue covering an area of about 2.4 hectares, 800,000 Shibazakura plants are planted. The Shibazakura and Mount Fuji weave together a dreamlike and beautiful scenery 《Ueno Park》 was the first park in Japan designated by the government at that time in 1873.

DAY 5 Tokyo

B / L / D

《Meguro River》 is about 8 kilometers long, flows through a beautiful area, and finally flows into Tokyo Bay. There are trails built on the river bank, where you can enjoy the beautiful scenery, and there are rows of restaurants beside the trails 《Chidorigafuchi Moat》 is one of the moats of the Japanese Imperial Palace. The lake here is named after the shape of a thousand-feathered bird fluttering its wings.

《Tokyo Tower (Outside View)》 surrounded by famous temples and parks, and is close to Roppongi, Shiodome, Toranomon, Shinagawa and other areas worth visiting. 《Imperial Palace》 is the place where the emperor of Japan lives. It generally refers to the area including the square in front of the Imperial Palace, the outer garden of the Imperial Palace and the East Imperial Garden of the Imperial Palace. 《Ginza》 was built on the site of a silver coin mint in the Edo period (1603-1867), and has an elegant atmosphere and historical atmosphere that cannot be felt in other neighborhoods. 《Rainbow Bridge》 (pass by) Detailed information on the landmarks, ruins, and monuments of Rainbow Bridge located in Odaiba. Suspension bridge 《Odaiba》 connecting the center of Tokyo and the sub-center of Rinkai

DAY 6 Tokyo → Kuala Lumpur

MOB

Arrive in Kuala Lumpur and return to your warm home.

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

Tour Code: 6JTYO (Updated: 09-JUL-2024)



神州国际旅游(马)有限公司
 ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)
 ☎ 03-21430288 📞 016-5500590/529
 📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)
 HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD
 ☎ 03-2148 8448 📞 016-5500578